
 

  

 

 

 

Artikel 40 vragen over de drank en bingovergunning bij Speeltuinvereniging Zeehavenkwartier. 

Onlangs hebben de fracties Van Waardhuizen, CDA en eerder de VSP in het vragenuurtje vragen 
gesteld over de ‘reparatie’ kosten van het zwembad in de speeltuinvereniging. Uit het antwoord 
blijkt dat de subsidie inmiddels gelukkig is toegekend en de werkzaamheden kunnen worden 
uitgevoerd. 

Uit de gesprekken die met bestuursleden van de speeltuinvereniging is nog een punt naar voren 
gekomen die vragen oproepen bij bovenstaande fracties. Na een periode van ruim 50 jaar is zonder 
vooraankondiging of motivatie de speeltuinvereniging ‘letterlijk’ voor het blok gezet m.b.t. de keuze 
voor een drank- of bingo vergunning. Wij hebben de desbetreffende brief van de OZHZ mogen inzien 
en hebben vragen bij de werkwijze.  

1. Is het college bekend met het schrijven van de OZHZ aan de speeltuinvereniging over het 
kiezen tussen drank of de bingovergunning? (zie bijlage) 

2. Welke beleidsverandering zit hierachter? Heeft de gemeenteraad hiertoe besloten? Hoe 
komt het dat de vereniging na 40 jaar een keuze moet maken tussen de vergunningen?  

3. Wat vind het college van de termijn die de vereniging gegeven is om hierin een keuze te 
maken? Welke reden waren hiervoor? 

4. Welke mogelijkheden heeft de vereniging om de vergunningen uit het verleden te 
behouden? 
 

 



 


